



Sektionsmöte Strands IF friidrott 2021-02-17

1. Mötets öppnande

Ordförande hälsar alla välkomna till mötet och förklarar det öppnat.

2. Närvarande

Närvarande: Johanna Bolin, Anders Silén, Lars Renström, Lina Quick, Sandra Stark, Maria Lindelöf, Anna Lundh, Emma Östby. Frånvarande: Mikael Ohlsson

3. Val av sekreterare för mötet

Lina Quick väljs till sekreterare för detta möte.

4. Godkännande av dagordning

Föreslagen dagordning godkänns.

5. Genomgång av tidigare protokoll

- Blodomloppet, ett fysiskt lopp planeras till 26 maj och loppet kommer att köras under samma vecka som det fysiska loppet.
- Föräldrainformation ska skickas ut i februari-mars och en informationsfolder ska tas fram.
- Alla tränare ska bjudas in för att diskutera tränarfrågan och hur vi ska arbeta med undergrupper till styrelsen.
- Styrelseledamöter 2021, vi beslutade att ändra styrelsen till 6 personer
- Vi fortsätter att följa riktlinjer gällande Covid-19

6. Ekonomi

- Nya tränaravtal med Håkan och Jocke i Sundsvall är påskrivna för Viktor och William. Avtalet är detsamma som förut och sträcker sig fram till 30/9 2021.
- Vi har fått bidrag från Sparbanken för uppdatering av utrustning till Glysis. Dator, extraskärm, trådlösa mikrofoner är förslag på material som bidraget kan användas till.
- Anders S kommer att ansöka om bidrag för "aktivitetsdag" från Iggesund Bruk. Ett sådant bidrag är tänkt att i sådana fall gå till att anordna dagen för sandbyte ute i Holma.
- Anders kommer även att fortsätta söka bidrag från Sparbanken vad gäller fortsatt inköp av material.
- Nästan inga inomhustävlingar pga. pandemin. Men kommande helg tävlar Viktor och William på ISM i Malmö.

7. Blodomloppet

Fysiskt lopp planeras till 26 maj. Anders S och Lars S deltog på senaste Blodomloppsmötet och informerar om följande:

- I mitten av mars 2021 fattas beslut gällande planer på det fysiska loppet 2021 och huruvida det kan tänkas bli aktuellt.
- Ett distanslopp kommer att gå av stapeln oavsett.

- Det behöver rekryteras fler personer till Blodomloppsgruppen. Med anledning av pandemin finns förtillfället inget samarbete med Ohappa. Lina på Blodcentralen är den enda som just nu sköter sociala medier för Blodomloppets räkning.
- Joakim E undersöker frågan om intäkter från ett digitalt lopp och hur detta fördelas centralt respektive lokalt.
- En viktig fråga som diskuteras just nu är vilka möjligheter vi kan erbjuda lokala sponsorer.

8. Information från huvudstyrelsemötet

- Johanna B har varit på huvudstyrelsemöte. Där diskuterades tankar och idéer kring den framtida sponsorgruppen för alla sektioner.
- Ett önskemål till alla sektioner är att inventera vilka medlemmar som inte har betalt medlemsavgift/vilka medlemmar som har slutat.
- Strands IF årsmöte går av stapeln den 25/2 2021.
- Strands IF har samarbete med SJ och resor bör därför bokas i SJ's regi.
- Det finns möjlighet att ansöka om sommarjobb/ungdomar för t.ex. fotbollsskola o dyl via Hudiksvalls kommun.

9. Mötesfrågor

9.1 Föräldrainformation

- Ett föräldrabrev kommer att skickas ut via e-post (istället för föräldramöte). Lina Q skriver ihop ett förslag på brev i samråd med Johanna B.
- Vi tittade på ett första utkast på informationsfolder. Foldern kommer att delas ut till våra "friidrottsanhöriga" och även laddas upp som dokument på vår hemsida. Syftet med foldern är att sprida vår vision och "Friidrottsanda", informera om våra årliga aktiviteter samt förtydliga vikten av att som vuxen/förälder hjälpa till där det behövs. Den som eventuellt önskar en "specifik ansvarsroll" kan maila sitt önskemål till oss. Lars R fortsätter redigera foldern.
- Vi behöver se till att uppdatera datum -och hålla hemsidan uppdaterad.

9.2 Guldjaksdatum

- Vi utgår i dagsläget från att vi kan köra Guldjakt under sommaren 2021.
- Följande Guldjaksdatum ska meddelas till Guldjaksansvarig: måndag 31/5, lördag 11/9.

9.3 Träningsstider på Gylsis

Till sommaren kommer delar av Gylsis att byggas om. Sandra har dialog med Gylsis som meddelar att frågan om tillgång till toaletter kommer att lösas för Gylsisvallens hyresgäster.

9.4 Tränarmöte

- Vi behöver rekrytera fler tränare, hjälptränare och ledare till alla våra grupper inklusive undergrupper; materialansvarig, gruppadministratörer, gruppföräldrar, Blodomloppets styrgrupp, guldjakt, tävlingskommitté (funktionärsansvariga), sponsorgrupp.
- Lilla gruppen- inför hösten 2021 behövs fler huvudtränare då Emma Ö planerar att följa med sin dotter upp till mellangruppen.

- Anna fortsätter tillsvidare som huvudtränare i mellangruppen, men planerar att inom det närmsta året att släppa mellangruppen och istället fokusera helt på ungdomsgruppen tillsammans med Maria J.
- Anna J lyfter förslaget om grengrupper/grenansvariga för att rekrytera fler vuxna/föräldrar. Förslaget bygger på att få fler föräldrar att våga prova/hjälpa till genom att erbjuda möjlighet att delta i olika grengrupper tillsammans med en grenansvarig. Grengrupporna, bestående av hjälpföräldrar och en grenansvarig, kan förslagsvis träffas ett par gånger/år för att bli "expert" på sin gren. På så sätt kan det leda till att vi lättare får till en tävlingskommitté. Under mötet föreslås att vi börjar med ett pilotprojekt för att komma igång med rekryteringen av föräldrar, med målet att vi har grupper för t.ex. kast, hopp och löpning till sommaren 2021. Info om detta bör förslagsvis gå ut som skriftlig info, men även vid ett eventuellt digitalt föräldramöte.
- Beträffande rekrytering av föräldrar till lilla gruppen föreslås ett utskick med rullande schema för föräldrahjälp på träningar.
- Vi planerar för att föräldrabrev och informationsfolder skickas ut i mars och följs upp av ett digitalt föräldramöte i maj, det vill säga inför uppstart av utomhussäsongen

10. Övriga frågor

- Efter överenskommelse med tränarna beslutar vi att vi från och med nu ändrar namn på våra grupper. Formella gruppnamn är nu:
 - Lilla gruppen, mellangruppen respektive stora gruppen/ungdomsgruppen samt senioraktiva.
- Lördag 24/3 2021 anordnar vi sandbytesdagen ute på Holma. Då behöver alla hjälpas åt. Anders samordnar och roddar inför.
- Camilla Thor kommer att begära in offert från *Trimtex* för att undersöka pris och ett eventuellt framtida byte av märke för klubbkläder.
- Vi fortsätter att följa Covid-19, riktlinjer

11. Nästa styrelsemöte

- Nästkommande möte måndag 15/3 kl. 19:30.

11. Mötets avslutande

Mötet avslutades.